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ZAPISNIK 

z 11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 1.6.2021, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

- Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

- Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

- Dušan Brudar, član Sveta KS, 

- Anton Papež, član Sveta KS, 

- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 

- Niko Potočar, član Sveta KS, 

- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 

- Matic Vidic, član Sveta KS, 

- Andrej Štefanič, Policijska postaja Novo mesto. 

 

Opravičeno odsotni: 

/ 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda. 
2. Romska problematika 
3.  Potrditev zapisnika redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 
4.  Predstavitev kolesarskega društva Zverinice 
5.        Odstop Petra Kostrevca s funkcije člana sveta KS Bučna vas 
6.  Prehod za pešce na Andrijaničevi cesti 
7. Predstavitev krajevne skupnosti v okviru kampanje MONM 
8.        Pregled stanja projektov 
9.        Razno 
 

 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Predsednik Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih osem članov Sveta 

KS Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja sklepčna.  

 

SKLEP: 
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Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 2. Točki 

Romska problematika 

 

Predstavnik policijske postaje Novo mesto je predstavil trenutno stanje s področja 

romske problematike. V zadnjem obdobju so v porastu tatvine rož oz. okenskih lončnic, 

vožnje z motorji brez veljavnega vozniške izpita, kurjenja nedovoljenih materialov in 

povzročanje hrupa s preglasno glasbo. V zadnjem obdobju so policisti obravnavali 

naslednja kazniva dejanja:  

- 4 x streljanje z nedovoljenim orožjem (zaseg 10 kosov strelnega orožja), 

- 17 x povzročanje hrupa (odvzem glasbil), 

- 27 x kurjenje nedovoljenih materialov, 

- 15 x prijav gradbeni inšpekciji zoper nedovoljene gradnje, 

- 59 x obvestil CSD, 

- 17 x hišnih preiskav.  

Tomaž Zoran je omenil, da smo zaznali občutno povečanje kaznivih dejanj zaradi 

manjše prisotnosti policistov v romskem naselju.          

 

Svet KS Bučna vas poziva Policijski postaji Novo mesto naj poveča prisotnost 

policistov v romskem naselju Brezje in rezultate napredka poroča v roku 20 dni. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Potrditev zapisnika 10. redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

SKLEP: 

Svet KS Bučna vas sprejme zapisnik 10. redne seje sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 4. Točki 

Predstavitev kolesarskega društva Zverinice 

 

Matic Vidic je predlagal, da se omenjena točka dnevnega reda prestavi na eno od 

naslednjih sej. 

 

Svet KS Bučna vas se strinja s prestavitvijo projekta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 5. Točki 

Odstop Petra Kostrevca s funkcije člana sveta KS Bučna vas 

Tomaž Zoran je člane sveta KS bučna vas seznanil z odstopom Petra Kostrevca s 

funkcije člana sveta KS bučna vas.  

   

Svet KS Bučna vas se seznanja z odstopom člana sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 6. Točki 

Prehod za pešce na Andrijaničevi cesti 

  

Na pobudo civilne iniciative se podal predlog za postavitev prehoda za pešce na 

Andrijaničevi cesti (pri križišču z ulico Velika Bučna vas). Predlog je bil s strani Direkcije 

za cesto zavrnjene ter predan na KS Bučna vas z nalogo po izdelavi prometne študije.  

KS Bučna vas podpira izgradnjo prehoda za pešce na Andrijaničevi cesti vendar nima 

finančnih sredstev za financiranje prometnih študij.   

     

Svet KS Bučna vas podpira izgradnjo prehoda za pešce na Andrijaničevi cesti 

in prelaga izdelavo študije na Mestno občino Novo mesto. KS Bučna vas nima 

finančnih sredstev za izdelavo tovrstnih študij. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 7. Točki 

Predstavitev krajevne skupnosti v okviru kampanje MONM 

 

Mestne občine Novo mesto ima odprt projekt v okvir katerega se izvajajo predstavitve 

krajevnih skupnosti. KS Bučna vas je predlagala, da se v okviru predstavitve Krajevne 

skupnosti Bučna vas predstavi naslednje: 

- turistično športno društvo Bezgavec, 

- prostovoljno gasilsko društvo Kamence, 

- župnijski pevski zbor, 

- šolo jahanja – Muhič, 

- grad Hmeljnik, 

- mlin Novak, 

- lokalne gostilne, 

- … 

 

Svet KS Bučna vas se strinja s predstavitvijo krajevne skupnosti Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 8. Točki 

Pregled stanja projektov 

 

Trenutno stanje na projektih: 

a) Komunalna ureditev – Zabojniki za smeti  

- ureditev ekološkega otoka na Dol. Kamencah (Komunala Novo mesto bo 

izvedla postavitev ograje okoli ekološkega otoka), 

- postavitev novega zabojnika za embalažo v naselju Daljni vrh. 

 

b) Komunalna ureditev - Vodovodno omrežje 

- zamenjava glavnega voda vodovodnega omrežja na Daljnem vrhu (priprava 

dokumentacije)  

 

c) Prometna ureditev  

- razširitev cestišča na odseku Gor. Kamence – Dol. Kamence (naročena 

izvedba), 

 

 

Svet KS Bučna vas se zavezuje, da bo podal pobudo na Mestno občno Novo 

mesto za ureditev odmere zemljišč na cestnem odseku Dol. Kamence – Gor. 

Kamence za predel cestišča in cestnih bankin.  
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

- izgradnja pločnik na odseku Dol. Kamence - Potočna vas (poteka odkup 

zemljišča - Kralj), 

- izgradnja avtobusne postaje na Dol. Kamencah (objavljen razpis za izgradnjo). 

 

   

 

d) Športna igrišča 

- postavitev športnega igrišča v naselju Kamenje (odkup zemljišč je izveden,  

trenutno poteka postopek vpisa v zemljiško knjigo), 

- postavitev športnega igrišča v naselju Dol. Kamence (Mestna občina Novo 

mesto mora naročiti geomehanske raziskave).  

 

Svet KS Bučna vas se seznanja s stanjem na projektih.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 9. Točki 

Razno 

 

Mojca Ljubi je opozorila, da v naselju Muhaber ni prometne table z opisom naselja. 

Matic Vidic je omenil, da pomaga handikapiranemu kolegu pri osebnem razvoju. 

Kolega enkrat tedensko v lokalnem okolju pobira smeti oz. skrbi za čisto okolje ter s 

tem dejanjem skrbi za svojo rast (za omenjeno delo dobi simbolično nagrado). Matic 

je predlaga, da KS Bučna vas sodeluje pri akciji oz. da z nakupom majic pomaga v tej 

akciji.  

Svet KS Bučna se strinja s predlogom Matica Vidica in ga pooblašča za 

pripravo predloga za nakup kratkih majic.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Preteklo obdobje je bilo ogromno padavil oz. neurji. Omenjeni dogodki uničujejo 

makadamska cestišča, odnaša utrjene bankine in posledično uničuje asfaltirano 

cestišče.    
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Svet KS Bučna nalaga pooblaščenemu skrbniku cestišč, da nemudoma uredite 

makadamska cestišča in bankine oz. sanira posledice neurji.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Potekala bo javna razgrnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta Bučna vas 

– zahod/1 (OPPN), katerega lokacija se nahaja na območju naše krajevne skupnosti. 

Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka OPPN bo potekala v prostorih Mestne občine 

Novo mesto, Seidlova cesta 1, 8000 Novo mesto, pritličje (pri vhodu), in sicer od četrtka 

20.5.2021 do vključno ponedeljka, 21. 6. 2021. Gradivo je objavljeno tudi v elektronski 

obliki na spletni strani Mestne občine Novo mesto (https://www.novomesto.si/prostorski-

portal/2019101113252833/).  

Svet KS Bučna vas podaja pripombo na podan predlog Občinskega 

podrobnega prostorskega načrta Bučna vas – zahod/1 (OPPN). Priključek na 

lokalno cesto je neprimeren oz. nepregleden, dobra vidljivost je onemogočena 

zaradi obstoječega podpornega zida.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 

https://www.novomesto.si/prostorski-portal/2019101113252833/
https://www.novomesto.si/prostorski-portal/2019101113252833/

